
Generalforsamling 2025 
Erritsø GIF Rugby afd. 

Lørdag d.22/2-2025 kl.12:30 

 

Dagsorden 

 

 

1) Valg af dirigent 

 

2) Godkendelse af dagsorden. 

 

3) Formandens beretning 

 

4) Regnskab- herunder fastsættelse af kontingent 

 

5) Indkomne forslag 

 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

• Valg af formand - Allan Pertti Frandsen (modtager genvalg) 

• Valg af bestyrelsesmedlem – Henrik Jørgensen (modtager genvalg) 

• Valg af bestyrelsesmedlem – Jan Nielsen (modtager genvalg) 

• Valg af bestyrelsessuppleant – Kenneth Holm (modtager genvalg) 

• Valg af Bilagskontrollant – Peter Gjerløff (modtager genvalg) 

• Valg af Bilagskontrollant suppleant – Michael Axø (modtager genvalg) 

 

7) Ungebestyrelse. 

 

8) Valg til udvalg. 

 

a) Fundraising udvalg: 

b) Medieudvalg: 

c) Klubhusudvalg: 

d) Tour udvalg: 

e) Valg af Frivillighedskoordinator 

 

9) Evt. 

 

 

Pkt. 1 Valg af dirigent  

 

Bestyrelsen foreslog René Christensen, han blev valgt uden modkandidat, 

Rene startede med at konstaterede generalforsamlingen var indkaldt i overensstemmelse 

med vedtægterne. 

 

 

 



Pkt. 2 Godkendelse af dagsorden. 

• Rene spurgte om der var indvindinger til dagsorden som er ifg. vedtægterne, det 

var der ikke, herefter godkendt. 

 

 

Pkt. 3 Formandens beretning 

• Beretning fremlagt af formand Pertti Frandsen og indeholdt tak til trænere og alle 

frivillige der har ydet en indsats i løbet af 2024. Vores landsholdsspillere blev 

fremhævet. Vi har været på oldboys tur til Skotland og ungdom en tur til Holland. 

Lotte Rix Dohn, vores tilknyttede konsulent blev fremhævet samt Ungebestyrelsen. 

Sluttelig rettede formanden en tak til EGIF, kommunen og medierne for 

samarbejdet. Tak til forældrene for opbakningen. Årets skulderklap 2024 gik til 

Chano Jensen for hans store indsats for klubben det sidste år, der havde været 

mange kandidater. Til sidst fremlagde Pertti bestyrelsen arbejde med Vision 2028. 

• Ingen spørgsmål og beretningen blev godkendt. 

 

Pkt. 4 Regnskab- herunder fastsættelse af kontingent 

• Niels fremlagde regnskab, overskud på 7545,76 kr. ud af en omsætningsrekord på 

næsten 600.000 kr. især grundet landskamp og jubilæum. 

• Vores mangeårige kassekredit er nu næsten indfriet, der mangler 1219,89 kr. 

• Spørgsmål omkring strømforbrug, kan vi få ikke kan få afregning oftere end en gang 

om året, Niels svarede at vi vil prøve at snakke med fodbold. 

• Spørgsmål omkring tilskud til/fra kommunen, Niels svarede. 

• Spørgsmål om klimaskærm, besvaret af bestyrelsen. 

• Regnskab godkendt med fælles ros til Niels for godt arbejde. 

 

Pkt. 5 Indkomne forslag 

Igen indkomne.  

 

Pkt. 6 Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

• Valg af formand - Allan Pertti Frandsen, genvalgt 

• Valg af bestyrelsesmedlem – Henrik Jørgensen, genvalgt 

• Valg af bestyrelsesmedlem – Jan Nielsen, genvalgt 

• Valg af bestyrelsessuppleant – Kenneth Holm, genvalgt 

• Valg af Bilagskontrollant – Peter Gjerløff, genvalgt 

• Valg af Bilagskontrollant suppleant – Michael Axø, genvalgt 

 

 

 

 

 



Pkt. 7 Ungebestyrelse. 

 

• Lauge Jørgensen aflagde beretning om bestyrelsesarbejdet. Der har været afholdt 

8 bestyrelsesmøder + nogle løse møder. Desuden 2 planlægningsmøder hvor bla. 

en tur til turnering i CSR blev planlagt. 

• Har deltaget i DRU-møder med klubbens bestyrelse, herunder 

repræsentantskabsmødet. 

• Intromøde med Lotte Dohn Rix, om bla. rekruttering.  

• Har organiseret indsamlet af affald for at tjene penge til aktiviteter. 

• Har planlagt hyggeaftner i klubhuset med mad og spil samt lavet konkurrence for at 

skaffe flere medlemmer. 

• Arbejder på flere medlemmer i ungebestyrelsen. 

• Har deltaget i bestyrelsesmøder, hvilket er fast punkt fremover. 

• Spørgsmål om hyggeaften indhold, Lauge besvarede. 

• Ros til ungebestyrelsen fra klubformand Pertti Frandsen. 

• Ros til initiativet fra dirigenten, Rene Christensen. 

 

Pkt. 8 Valg til udvalg. 

 

Fundraising udvalg: Ole Bang, Poul Lykkegård, Henrik Jessen, Kim Nielsen 

 

• Bubsi forklarede udvalgets arbejde og ideen bag at flytte opgaver til 

frivillighedskoordinator.  

• Ole præsenterede nye tanker og ideer omkring udvalgets arbejde hvor vi skal have 

koordineret sponsor arbejdet bedre. En fælles opgave der involverer hele klubben 

baseret på erfaringerne fra bla. landskampen. Grundlæggende få afdækket hvilke 

behov der er for økonomi baseret på ønsker/behov.  

• Debat og forklaring omkring oprettelsen af en frivillighedskoordinator. 

• Opfordring til ændring af udvalgets navn til ”sponsor og fundraising udvalg” 

•  Der aftales møde med bestyrelsen snarest muligt for at aftale rammerne for 

udvalgets arbejde. 

 

Medieudvalg: Paul Erik Jensen, Pertti Frandsen, Lauge Jørgensen 

• Paul Erik, forklarede om udvalgets arbejde og pointerede vigtigheden af SoMe. 

 

Klubhusudvalg: Kurt Due Petersen, Thomas ”Liller” Pedersen, Lauge Jørgensen, Noah 

Devantier, Jacob Thelander, Ole Bang, Lucas Noa Christensen, Rene Jessen, Chano 

Jensen, Brian Jochumsen, Kenneth Nielsen.  

 

• Liller forklarede om udvalgets arbejde. 

 



Tour udvalg: Nedlægges. 

• Ole forklarede om udvalgets arbejde og historik. Ole anbefalede at udvalget blev 

nedlagt da div. ture bliver lavet i de respektive udvalg.  

Generalforsamlingen vedtog at nedlægge udvalget. 

 

Valg af Frivillighedskoordinator: Vakant 

• Kenneth Nielsen forklarede denne nye funktion og besvarede spørgsmål. 

• Der blev foreslået at lade den være vakant og agitere for den til næste oldboys træf.  

 

Pkt. 9 Evt. 

 

• Thomas Rasmussen opfordrede at der oprettes et forældreudvalg, der oplyses fra 

bestyrelsen at det er sat i gang og der er møde den efterfølgende torsdag. 

• Kim Nielsen agiterer for at vi skal til at sælge bambus strømper hvor overskuddet 

går til spillertøj til alle hold. 50% fortjeneste til klubben. Konceptet bliver præsenteret 

senere for alle. 

• Lotte Dohn Rix opfordrede til at alle svarede på spørgeskema fra Rambøl. 

• Lotte Dohn Rix gav, efter forespørgsel, en status på hendes arbejde med os hvor 

fokus er på ungdomsarbejde, næste skridt er samarbejde med skoler. 

• Henrik ”Fjuter” Jørgensen oplyste at vi har et kvindehold i støbeskeen og vi 

efterspørger træneremner. Lauge Jørgensen bød til med at hjælpe, og vi vil 

undersøge i oldboys logen da vi gerne skal have min. 2 trænere. 

• Ole Bang informerede om indkøb af stole til udskiftningsbænke, og skure bliver 

lavet af EUC hvor bla. tidligere Lindø spiller er involveret. 

• Pertti overrakte gave til Rene Christensen for at løse opgave som ordstyrer. 

 

Generalforsamlingen afsluttet kl.14:55 

 

Referat godkendt: 

 

 

Dato     Rene Christensen 

 


